
Zápis z 9. zasedání zastupitelstva Městské části Opava 
-Komárov konaného dne 30. června 2015 v 18,15 hod. v zasedacím 
sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. L. Měch, Ing. J. Bittner Ing. D. Kozárková, V. Vicherek, Bc. E. Murová,  
L. Říčná, K. Neuwirth, M. Trulej, R. Dedek, ing. T. Měch 
 
Omluveni: K. Kukelka   
 
9. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni ing. J. Bittner a ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
ing. D. Kozárková 
 
PRO 10        PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schválen program dle přílohy.  
 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Kontrola usnesení z minulého zasedání 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly z minulého zasedání byly 
průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden až červen 2015. 
Rozpočet na rok 2015 byl schválen ve výši 3.885 tis. Kč a k 30.6.2015 byl upraven na částku 
6.872,260 tis. Kč. Navýšení tvoří 2.267,90847 blokace na výstavbu hřiště z rezervy minulých 
let, zbytek rezervy minulých let 439,45653 tis. Kč,169 tis. Kč dotace na VPP a 10,858 tis.Kč 
na údržbu chodníků. K 30.6.2015 bylo vyčerpáno 1.298,056 tis. Kč, to je 18,89 % upraveného 
rozpočtu. K 30.6.2015 byly přijaty a zpracovány faktury za 395,96743 tis. Kč, které dosud 
neprošly účetnictvím. Byly předloženy zaplacené faktury za červen 2015. 
 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
5. Schválení účetní závěrky SMO za rok 2014 
Dle zákona o účetnictví je povinností účetní jednotky schválit účetní závěrku za rok 2014. 
Tato byla schválena orgány města a nyní předložena městským částem. 
 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL  
 
 
 
 
 



6. Závěrečný účet SMO za rok 2014  
Závěrečný účet hospodaření Statutárního města Opava za rok 2014 byl schválen zastupiteli na 
ZMO a nyní je předložen městským částem. Městská část Komárov hospodařila v roce 2014 
se zůstatkem 589,835 tis. Kč.  
 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
7. Žádosti, stížnosti 
 
V měsíci červnu 2015 nebyly na ÚMČ Komárov podány žádné žádosti a stížnosti 
 
8. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Připomínka pana J. Žídka k hluku v areálu za Orlovnou. 
Pan J. Žídek, občan MČ Komárov, podal na zasedání ústní připomínku k hluku v areálu za 
Orlovnou při konání kulturních, společenských a soukromých  akcí. Regulaci hluku řeší OZV 
o ochraně nočního klidu při konání kulturních a soukromých akcí. Na tyto akce se vydávají 
povolení, která umožňují prodloužení hlučných činností do pozdních hodin.  
 
B. Změna projektu oplocení multifunkčního hřiště. 
V souvislosti s výstavbou tělocvičny bylo potřeba provést změnu projektu oplocení 
multifunkčního hřiště v ceně 4.500,-Kč. 
  
C. Výstavba křižovatky ulice Dlouhá a Podvihovská 
Starosta informoval zastupitele o výstavbě křižovatky ulice Dlouhá a Podvihovská. Informace 
občanům  o regulaci průjezdu stavbou byly zaslány na info letácích a jsou vyvěšeny na 
vývěskách 
 
D. Cyklostezka na ulici Ostravská 
Starosta informoval o stavu výstavby cyklostezky na ulici Ostravské. Předání staveniště bude 
provedeno 1.7.2015 a vlastní výstavba proběhne od 14.7. do 30.11.2015. Práce budou 
započaty od ulice U Černého mlýna směrem k přejezdu v Komárově. Doprava bude probíhat 
v obou směrech a nebude omezena. 
  
E. Oprava chodníku na ulici Ostravská. 
V souvislosti s výstavbou cyklostezky se připravuje oprava chodníku na ulici Ostravská od 
železničního přejezdu po ulici Podvihovskou. V současnosti probíhá nacenění opravy. 
  
F. Elektrorevize v družině 
V rámci pravidelných elektrorevizí byly v družině zjištěny závady, které je nutné odstranit. 
  
G. Posvícenská zábava  
Zastupitelé se dohodli na organizaci posvícenské zábavy dne 3.7.2015. 
 
 H. Sekání trávy kolem silnice I/11 
Kolem silnice I/11, kterou vlastní ŘSD,  je vysoká neposečená tráva. Dle soudního vyjádření, 
které zaslalo na ÚMČ Komárov ŘSD, pozemky nejsou ve vlastnictví ŘSD, ale jsou státní. 
Náklady na sekání jsou z pozice ŘSD porušením rozpočtové kázně. V současnosti záležitost 
řeší náměstek primátora SMO.  
 



9.  Závěr 
Příští zasedání ZMČ se bude konat 31. srpna 2015 v 18,15 hod. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
 
Opava-Komárov  3. července 2015 
 
Ověřili: 
Ing.Jiří Bittner 
 
Ing.Drahomíra Kozárková 
 
Ing.Lumír Měch -starosta 
 
 
 
 
 


